
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

       ПРОТОКОЛ  № 1 

засідання постійної комісії  

з питань регламенту, законності, правопорядку і прав людини,  

депутатської етики, забезпечення діяльності депутатів  

та місцевого самоврядування 

 

від 09 грудня 2020 року                                                              м. Житомир 

 

Малий зал засідань        12 год. 00 хв. 

 

Всього членів комісії – 6: голова комісії Ясюнецький Олексій Олексійович, 

члени комісії:  Бондар Людмила Василівна, Романчук Олександр 

Володимирович,  Стах Василь Миколайович, Петренко Юлія Борисівна, 

П’ятницька Вікторія Миколаївна. 

  

У   роботі   комісії   взяли   участь  5  членів постійної комісії: голова комісії 

Ясюнецький Олексій Олексійович, члени комісії:  Романчук Олександр 

Володимирович,  Стах Василь Миколайович, Петренко Юлія Борисівна, 

П’ятницька Вікторія Миколаївна. 

 

Відсутні – 1: Бондар Людмила Василівна. 

 

 Засідання веде голова постійної комісії  з питань регламенту, законності, 

правопорядку і прав людини,  депутатської етики, забезпечення діяльності 

депутатів та місцевого самоврядування Ясюнецький О.О. 

 

У роботі комісії взяли  участь: 

1. Блощинський  Олександр Сергійович – голова районної ради 

2. Палій Володимир Миколайович  – заступник голови районної ради 

 

ВИСТУПИЛИ: Ясюнецький О.О.,  голова постійної комісії, який повідомив, що 

у роботі комісії беруть участь 5 депутатів із 6, а тому кворум для засідання є і 

комісія є правомочною. А також, за пропозицією голови постійної комісії 

Ясюнецького О.О. кожен із членів комісії (Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,     

П’ятницька В.М., Романчук О.В.,  Ясюнецький О.О.)  виступили із короткою 

інформацією про себе. 

                

СЛУХАЛИ: Ясюнецького О.О.,  голову  постійної комісії, щодо порядку 

денного засідання. Повідомив, що на розгляд комісії вносяться наступні 

питання: 

1. Про обрання заступника голови постійної комісії. 

2. Про обрання секретаря постійної комісії. 

3. Щодо планів роботи постійної комісії та взаємодії з правоохоронними 

органами.              



2 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії за 

основу і в цілому: 

1. Про обрання заступника голови постійної комісії. 

2. Про обрання секретаря постійної комісії. 

3. Щодо планів роботи постійної комісії, підготовки проекту Регламенту 

роботи  районної ради та  взаємодію з правоохоронними органами.              

 

Результати голосування за порядок денний засідання: 

«За» - 5  (Ясюнецький О.О., Романчук О.В.,  Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,     

                П’ятницька В.М.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Ясюнецького О.О., голову постійної комісії, про регламент роботи 

засідання. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання: перших двох питань 

порядку денного до 10 хвилин з кожного питання, з третього питання порядку 

денного – до 30 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин.  

 «За» - 5  (Ясюнецький О.О., Романчук О.В.,  Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,     

                П’ятницька В.М.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

  

1. СЛУХАЛИ: Про обрання заступника голови постійної комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Голова  постійної комісії Ясюнецький О.О., який    

запропонував заступником голови комісії обрати депутата районної ради 

Романчука О.В.  

ВИРІШИЛИ: Заступником голови комісії обрати депутата районної ради 

Романчука О.В. 

 «За» - 4  (Ясюнецький О.О., Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,  П’ятницька В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Романчук О.В.). 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря постійної комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Голова  постійної комісії Ясюнецький О.О., який звернувся до 

депутатів вносити пропозиції щодо кандидатури секретаря комісії. 

       Стах В.М., депутат районної ради, який запропонував обрати секретарем 

комісії Петренко Ю.Б. або  П’ятницьку В.М. 

 



3 

 

        Головою постійної комісії Ясюнецьким О.О. поставлено на голосування 

пропозицію щодо обрання секретарем постійної комісії депутата районної ради 

Петренко Ю.Б. 

        Результати голосування за обрання секретарем постійної комісії депутата 

районної ради Петренко Ю.Б.: 

«За» - 3  (Ясюнецький О.О., Стах В.М.,  П’ятницька В.М.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Романчук О.В., Петренко Ю.Б,  ). 

 Рішення не прийнято. 

 

        Головою постійної комісії Ясюнецьким О.О. поставлено на голосування 

пропозицію щодо обрання секретарем постійної комісії депутата районної ради  

П’ятницької В.М. 

        Результати голосування за обрання секретарем постійної комісії депутата 

районної ради П’ятницької В.М.: 

«За» - 3  (Ясюнецький О.О., Стах В.М., Петренко Ю.Б.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Романчук О.В., П’ятницька В.М.) 

 Рішення не прийнято. 

      

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд питання щодо обрання секретаря постійної 

комісії наступне засідання. 

 «За» - 5  (Ясюнецький О.О., Романчук О.В.,  Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,     

                П’ятницька В.М.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Щодо планів роботи постійної комісії, підготовки проекту 

Регламенту роботи  районної ради та  взаємодію з правоохоронними органами.              

ВИСТУПИЛИ: Ясюнецький О.О., голова постійної комісії, який запропонував 

депутату районної ради Стаху В.М. поділитися досвідом роботи комісій у 

районній раді попереднього скликання та запитав з якою періодичністю 

проводилися комісії. 

       Стах В.М., депутат районної ради, проінформував про те, що засідання 

комісії як правило проводяться у період підготовки сесії за кілька днів до 

пленарного засідання районної ради та висловив припущення, що на 

початковому  етапі роботи новоствореної комісії такі засідання можуть 

проводитися і частіше, оскільки є багато питань, які потрібно вирішувати.  

      Ясюнецький О.О., голова постійної комісії, який акцентував увагу депутатів 

на важливості підготовки проектів Регламенту роботи районної ради та 

Положення про постійні комісії та наголосив на тому, що проекти цих 

документів будуть предметом розгляду на наступному засіданні комісії, а тому 

потрібно узагальнити усі пропозиції, подані депутатами.  
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       П’ятницька В.М., депутат районної ради, яка наголосила на тому, що у 

кожної фракції є свої пропозиції щодо цих документів, які потрібно буде 

обговорити та прийняти  відповідне рішення. 

       Стах В.М., депутат районної ради, який повідомив про те, що оргвідділом 

проект Регламенту роботи ради уже спрямований депутатам для обговорення. 

Щодо пропозицій про його доповнення та зміни, то наголосив на тому, що до 

запропонованого проекту Регламенту можливо внести зміни щодо обмеження 

максимальної кількості членів постійних комісій у сторону збільшення,  

оскільки цей проект передбачає максимальну кількість членів комісії 11.  

       Ясюнецький О.О., голова постійної комісії, який звернув увагу комісії на 

зміст проекту Регламенту щодо делегування повноважень та наголосив на тому, 

що тут відсутній механізм (процедура)  щодо відкликання цих повноважень та 

здійснення контролю за їх виконанням. Сказав, що механізм відкликання 

делегованих  повноважень можливо передбачити і у Положення про постійні 

комісії. Звернувся до депутатів надавати пропозиції до проектів Регламенту 

роботи ради та Положення про постійні комісії. Також звернув особливу увагу 

на те, що комісії потрібно вивчити питання щодо конфлікту інтересів та його 

врегулювання у діяльності депутатів (з урахуванням судової практики), зокрема 

щодо необхідності оголошення депутатом про конфлікт інтересів у разі обрання 

депутата до органу ради, та відпрацювати чіткі положення з цих питань. 

Запитав колишнього заступника голови районної ради 7 скликання, нині 

діючого депутата районної ради 8 скликання Стаха В.М.  як відбувалася 

взаємодія районної ради попереднього скликання з правоохоронними органами. 

       Стах В.М., депутат районної ради, відповів, що районна рада двічі на рік 

заслуховувала звіти керівників органів поліції та органів прокуратури з питань 

їх діяльності на території району, запрошували представників цих 

правоохоронних органів на засідання сесій та комісій. Крім того, районною 

радою затверджувалася Комплексна програма профілактики злочинності в 

районі, про виконання якої керівники правоохоронних органів та 

райдержадміністрації, звітували перед комісією та радою. Проекти програм 

відповідно до повноважень готує райдержадміністрація, оскільки вона є 

виконавчими органами ради, бо за законодавством власних виконавчих органів 

районна рада не має, а у структурі районної ради є лише виконавчий апарат, 

який забезпечує діяльність депутатів. 

       Ясюнецький О.О., голова постійної комісії, поділився досвідом роботи по 

взаємодії з правоохоронними органами та запропонував запросити на наступне 

засідання начальника поліції та обговорити питання взаємодії районної ради, 

постійної комісії із правоохоронними органами. 

       Романчук О.В., депутат районної ради,  який наголосив на проблемах, які 

має вирішувати комісії з питань законності, зокрема щодо вирішення питань, 

які порушують права громадян, земельне, екологічне законодавство. 

Ннаприклад, щодо вирішення звернень (скарг) громадськості з питання 

незаконного зняття певними особами верхнього шару грунту без належних на 

те дозвільних документів, а об’єднані територіальні громади, до яких 

громадськість попередньо звертається зі скаргами щодо цього, не реагують на 

ці порушення.  



5 

 

       Стах В.М., депутат районної ради, який повідомив, що депутат має право 

на депутатське звернення, у т.ч. і до правоохоронних органів, а у разі його не 

вирішення, право на депутатський запит, який включається до порядку денного 

сесії та щодо якого приймається рішення і встановлюється  термін щодо його 

виконання.  

       Ясюнецький О.О., голова постійної комісії, який наголосив на необхідності 

роботи з монополістами, що здійснюють свою діяльність на території 

Житомирського району у сфері енергетики та комунальних послуг, з метою 

захисту прав виборців.  Вніс пропозицію звернутися до Національної комісії, 

що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних 

послуг (НКРЕКП),  про участь представника Житомирської районної ради  при 

прийнятті рішення НКРЕКП щодо схвалення інвестиційних програм надавачів 

послуг у сферах енергетики та комунальних послуг, у частині, що стосується 

Житомирського району. Запропонував визначити уповноважену особу від 

районної ради для представництва в НКРЕКП при прийнятті рішення НКРЕКП 

щодо схвалення таких інвестиційних програм, звернутися з листом до НКРЕКП 

з цього питання та на сесії районної ради делегувати представника. 

         Романчук О.В., депутат районної ради, який запитав чи всі об’єднані 

територіальні громади будуть погоджувати такі програми, чи погодження 

відбуватиметься на рівні району?  

        Стах В.М., депутат районної ради, який сказав, що програми 

погоджуються сільськими, селищними, міськими радами.        

        Петренко Ю.Б., депутат районної ради, яка звернула увагу на певні 

порушення прав громадян такими компаніями монополістами 

ВИРІШИЛИ: 1. Чергове засідання постійної комісії провести 18 грудня 2020 

року о 14-00 год. 

2. На засідання комісії запросити начальника поліції та 

розглянути першим у порядку денному засідання питання про взаємодію 

районної ради і комісії з правоохоронними органами. 

3. Виконавчому апарату районної ради направляти усім 

депутатам районної ради пропозиції до проектів Регламенту роботи районної 

ради восьмого скликання та Положення про постійні комісії, які надходять до 

районної ради, та подати на розгляд комісії проекти Регламенту роботи 

районної ради восьмого скликання та Положення про постійні комісії з 

урахуванням внесених пропозицій. 

4.   Направити лист до Національної комісії, що здійснює 

державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг (НКРЕКП),  

про участь представника Житомирської районної ради  при прийнятті рішення 

НКРЕКП щодо схвалення інвестиційних програм надавачів послуг у сферах 

енергетики та комунальних послуг, у частині, що стосується Житомирського 

району. На сесії районної ради визначити уповноважену особу від 

Житомирської  районної ради для представництва в НКРЕКП при прийнятті 

рішення НКРЕКП щодо схвалення таких інвестиційних програм. 

 

«За» - 5  (Ясюнецький О.О., Романчук О.В.,  Стах В.М.,  Петренко Ю.Б,     

                П’ятницька В.М.) 

 «Проти» - 0. 



6 

 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

       Головуючим засідання оголошено закритим. 

 

 

Голова комісії                                                                   О.ЯСЮНЕЦЬКИЙ 

 

 

Заступник голови комісії                                                 О.РОМАНЧУК 

 

                                       

 


